
SIPOON NUORISOVALTUUSTON LAUSUNTO SIPOON 

PALVELUVERKKOSELVITYKSESTÄ 

 

Sipoon Nuorisovaltuusto on käynyt kokouksessaan 20.12.2023 läpi FCG:n laatiman raportin 

palveluverkoista Sipoossa ja päättää lausua vastaavaa:  

 

1. Kyläkoulut tulisi säilyttää ja jos ruotsinkielisten oppilaiden määrä ei ole tarvittava, tulisi 

kouluihin perustaa suomenkielisiä yksikköjä siten, että koulujen oppilasmäärä saadaan 

täyteen. Nuorisovaltuusto näkee kyläkoulujen säilyttämisen tärkeäksi, koska isoissa 

kouluissa levottomuus on yleistynyt, samalla kyläkouluissa kyläyhteisön yhteisöllisyys 

paranee.  Kaksikielisyys on nuorisovaltuuston mielestä yksi Sipoon valttikorteista ja meidän 

vaihtoehdossamme suomen ja ruotsinkielisten nuorten välit kylissä paranevat. Koulupäivän 

turvallisuuteen liittyvät koulumatkat pysyvät myös lyhyempinä ja oppilaiden ei tarvitse 

kävellä vaarallisia teitä bussipysäkeille. Johtuen kyläkoulujen pienemmistä oppilasmäärästä 

myös oppilaiden ja opettajan välinen yhteistyö on parempaa ja lähempää (opettaja tuntee 

oppilaan nimeltä), samoin opettajien ja vanhempien välinen yhteistyö on sujuvampaa. 

  

2.  Nuorisopalveluiden keskittämistä Wessman-taloon pidetään nuorisovaltuustossa erittäin 

hyvänä asiana, tilat ovat hienot ja modernimmat, kuin Nuorkka. Sijainti on myös parempi 

ajatellen kuljetusoppilaita/nuoria, jotka kulkevat julkisilla. Uskomme myös, että tilojen 

läheisyys kouluihin auttaisi vähentämään Nikkilän kirjastoon kohdistuvaa painetta nuorten 

oleskelutilana. 
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